

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300170892	達 芙 娇 DAPHN		06-08-2004	創生(香港)有限公司 香港新界元朗洪 水橋大街23號金 閣豪園7座地下A	創生(香港)有限公司 香港新界元朗洪水橋大街23號金閣豪園7座地下A室
300261170	VPC G r o u r	36	24-09-2004	VPC (HK) LIMITED SUITE 1504, 15/FLOOR, THE CENTER, 99 QUEEN'S ROAD CENTRAL, H.K.	Ni1 Ni1
300741212	VODEE	35, 38, 41, 42	08-12-2006	Vodone Telemedia Co., Ltd. B-C501, China Internation Science and Technology	TROUTMAN SANDERS SUITE 3403, TWO EXCHANGE SQUARE 8 CONNAUGHT PLACE CENTRAL, HONG KONG

公報編號 Journal No.: 237 公布日期 Publication Date: 18-10-2007

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

> Convention Center No. 12 Yumin Road, Chaoyang

District,

Beijing, 100029

CHINA

a.tesmilan 25 300819126

04-04-2007

廣州市鴻民鞋業有

限公司

中國 廣州市荔灣 區 環市西路 103

號 688 房

陳鄧郭律師行

香港 軒尼詩道1號 熙信大廈

19樓 1912室